
Hörja Byalag
Byastugan 2024-05-19

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte

Närvarande: Jenny Anell
Patrik Nordgren
Mats Svensson
Peter Johansson
Henrik Hörgerud
Kjell-Arne Svensson Valberedningen
Lovis Hörgerud Valberedningen

§1. Ordförande Jenny Anell hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.

§2. Dagordningen godkändes i sin nuvarande form

§3. Representanter från Valberedningen var närvarande och styrelsens konstellation efter årets
      stämma diskuterades.

 
§4. Ekonomin är modest och inkomsterna är få men 6300 kr ska vara på väg in för flisen från
       röjningen vid ån. Inkomstbringande verksamhet diskuterades för att
      över tid bibehålla ett ekonomiskt handlingsutrymme.

§5. Sekreteraren söker tillstånd hos Trafikverket att få montera blomsterlådor på broarna vid
      Hörjagården. Patrik sonderar terrängen bland byborna om intresse för skötsel av 
      blomsterlådorna går att uppbringa.

      Angående planerna att få till stånd någon form av träningsanläggning på Åleden avvaktas  
      besked från Kommunen om det finns tomtmark som skulle kunna användas till ändamålet.

§6. A, Förhoppningen är att få ihop ansökan för utsmyckning av broarna till
                 septemberdragningen i sparbanksstiftelserna.

B, Patrik och Henrik tar på sig att tillsammans med övriga byalag i Tyringe gamla kommun
                 sätta samman en skrivelse om fortsatt öppethållande av badet på Tyrs Hov.

§7. Hemsidan uppdateras kontinuerligt och Henrik marknadsför detta på FB.
      Henrik åtar sig att anslå vår kalender på anslagstavlan vid Hörjagården.



§8. Facebook-sidan /-gruppen, Henrik försöker hålla uppe aktiviteten. 

§9. Åldermannen hoppades på mycket gratulationer i samband med sin 40-årsdag den 18/6 och 
      meddelade att hon ser fram emot sitt nya decennium med tillförsikt.

Ytterligare anslagstavla i byn diskuterades.

§10. Nästa möte blir årsstämman den 14/7 16:00. Styrelsen ordnar kringarrangemang.
        Sekreteraren ordnar annons i Norra Skåne.

§11. Ordförande Jenny Anell tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

______________________   _________________________
Ordf. Jenny Anell Sekr. Henrik Hörgerud

 


